

## **Protokoll fra hovedstyremøte 21.11.17**

**Tid:** 17:30 – 19:30

**Sted:** Domus Athletica

**Til stede:** Cecilie, Jenny, Vilde, Martin, Oda, Rasmus

**Godkjenning av saksliste og møteinnkalling:** Ok



### Informasjonssaker

9.1 Ledersamling OSI (Cecilie)

*Informasjon fra ledersamling internt*

9.2 Ro-gruppe (Rasmus)

*Informasjon om mulig ny prøvegruppe*

9.3 Revidering av idrettspolitisk dokument VT (Cecilie)

*Informasjon ved leder*

### Diskusjonssaker

9.4 Hvem er med på SL i Tromsø 28.feb - 04.mars?

*Hovedstyret stiller lag til Yukigassen*

9.5 Klubbutvikling (Cecilie)

*Planlegging av hvordan HS skal videreføre arbeid som er gjennomført*

9.6 Vårr 2018

*Hovedstyret vil utlyse dette til gruppene*

9.7 Prøvetreninger 2018 (Rasmus)

*Avklaringer rundt prøvetreningsperioden ved daglig leder*

9.8 Belønningssystemet vårt internt (Cecilie)

*Vurdering av belønningssystemet. Blir årsmøtesak*

9.9 Julebord 24.november

*Planlegging av priser*

### Vedtakssaker

9.10 Institusjonstilhørighet (Vilde)

*Vedtak trukket og mer informasjon skal innhentes*

9.11 Avtale med Scantrade (Cecilie/Rasmus)

*Vedtak unntatt offentligheten inntil parter er informert om utfall*

## Signatur for godkjenning av protokoll

|                      |                      |                      |
|----------------------|----------------------|----------------------|
| .....<br>Styreleder  | .....<br>Nestleder   | .....<br>Økonom      |
| .....<br>Sekretær    | .....<br>Styremedlem | .....<br>Styremedlem |
| .....<br>Styremedlem | .....<br>Styremedlem | .....<br>Styremedlem |